

H 1-15

nu.h1-15@risvollan.no

675 / 51011-15
K: HAK-UP
Styret-NU

Referat

Møte nr. 18-05	Tid: 6. juni 2018 kl. 2030	Sted: Hos Nina
----------------	----------------------------	----------------

Navn	Verv	Deltatt
Inger Johansen	Leder	X
Nina Sandstad	Postombærer	X
Bård Nagelsett	Materialforvalter	X
Annette Lund	Sekretær	X
Vidar Moen	Kasserer	X

Oppsummering av aktiviteter siden sist:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
18/21	Sommerblomster Stort sett stemor plantet før 17. mai. Vi må ta en ny runde senere når de begynner å bli stygge.		
18/33	Containerservice Fungerte veldig bra. Godt organisert og fint å kunne levere til gjenbruk. Kunne kanskje forskjøvet «åpningstiden» i alle fall den ene dagen for de som kommer hjem senere på ettermiddagen. Fretex ville ikke ha alt – kanskje noen andre kunne tatt imot?		

Kommende aktiviteter:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
18/22	Sommerfester		
18/21	Sommerblomster Se over		

Nye saker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
18/31	Retningslinjer for saksgang ved nyplanting/fjerning av trær Vi har fått spørsmål fra BRL om retningslinjer for saksgang ved fjerning/beplantning av trær. Vi sender en tilbakemelding til BRL. <i>Dette diskuterte vi: Når det gjelder på beboernes egne områder synes vi ikke dette er noe vi i NU kan ha ansvar for. Vi mener BRL kan ha noen generelle regler om hvor nært man kan plante trær, og ellers forholde seg til norsk lov. Når det gjelder fellesområder på tunet bør slike saker via oss på et eller annet vis. Kanskje bør vi ikke være de som gir tillatelser, men kan ha et ord med i saken uten å bestemme noe. Vi må være med på å sikre en demokratisk saksgang. Vi er fornøyde med hageavfallskassene.</i>	Inger	12. juni
18/28	Kattehold Veldig mange katter i feltet. Spesielt i 9-15. Regler for kattehold henger oppe. Disse blir ikke overholdt. Det må lages nye		

	retningslinjer for kattehold. Det må kunne verifiseres at kattene er sterilisert og vaksinert. I tillegg bør kattene ha innedo og eventuelt et sted der de kan gå på do i egen hage. Vi sender ønske til BRL om nye retningslinjer.		
18/29	Rabatten ml H 9 og H 11 Hva vil vi egentlig med denne plassen? Vi har purra og purra på tidligere vedtatte tiltak, men ingenting skjer. Det blir brukt som dumpingplass for snø på vinteren. Vi tenker å snakke med beboerne om hva de ønsker. Vil de plante noe der, asfaltere, eller la det være gress som nå?		
18/32	Felles trampoline Har blitt undersøkt før. Nå har det kommet nytt ønske. BRL blir de ansvarlige hvis dette settes opp. Kanskje søke om midler til å ordne en nedgravd trampoline på aktivitetstun?		
18/26	Oppmerking av parkeringsplasser Inger har bedt om ny oppmerking av parkeringsplasser samtidig som det merkes opp for scooterparkering.		
18/34	Redskapsbod 1-7 trenger større redskapsbod. Vi kan spørre BRL om å levere materialer. Bård og Nina forfatter et brev.		

Oppfølgingssaker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/08	Nye naboer Nye naboer som ikke har fått velkomst: Elias K. Stokstad i 9 J Stephan A. Luhr og Bente Isfjær 3D (01.03.2018) Lise Lotte Bruer 9 J (15.06.2018) Elisabeth Svendgård 9 E (1. etg) (18.06.2018) Andor Odde 9 E (2. + 3. etg.) (01.08.2018)	Inger, Annette og Nina	
17/26	Ny gressklipper Bård skal lage og henge opp bruksanvisning til våren. Denne er laget. Ikke hengt opp.	Bård	
17/28	Søppel på aktivitetstunet og i Stordalen Vaktmestrene har kontaktet oss om saken og skal finne løsning.		
17/23	Sandkassen og babydisse Vi har spurt etter høyere kanter på sandkassen. Dette har vi ikke fått ennå. Inger etterspurte babydisse som kom fort opp. Tusen takk til administrasjonen for denne!	Inger	
17/37	Container for glass og metall i feltet Vi skal sende ny forespørsel. Ikke gjort enda.	Inger	
17/38	Mørk sti bak H 3 Har sendt saken til administrasjonen	Inger	
18/05	Oppmerksomhet til flaggheiser	Bård	
18/15	Utelager på grusbanen Har ikke hørt noe mer. Vi avventer til over sommeren.		
18/16	Fargevalg på 9-15 Skal begynne å male neste sommer. Vi skal gjennomføre spørreundersøkelsen i løpet av sommeren.	Vidar	
18/18	Scooter-/MC-parkering, gjerde Vi ønsker gjerde, men har fått avslag. Mulig å sette opp avlange blomsterkasser? Vi venter til merking og skilting er på plass.	Inger	
18/19	Hengerparkering Vi vil foreslå at mange av hengerne som står parkert ned mot dalen bak nr. 13 blir flyttet til den nye p-plassen på A-feltet.	Vidar	
18/25	Trafikksituasjonen i feltet – ønske om tiltak Vi behandler saken etter sommeren		
18/27	Asfaltering		

	Stien mellom lekeplassen og nr 15 skulle vært asfaltert. Eventuelt gjort bredere. Vi må se helhetlig på dette og vente til det blir garasjebygging.		
18/23	Framgang i garasjesaken Intet nytt. Vi venter til over sommeren.		
18/30	Åpent brev om saksbehandlingsfeil på generalforsamlinga Brev sendt. Dette trykkes i neste utgave av Rislappen		
18/04	Honorar Alle skal ha fått utbetalt honorar nå.		

Infosaker fra styret/administrasjonen

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
info	Referat fra div. NU		
info	Protokoller fra styret Ligger på hjemmesidene til BRL		

Økonomi:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
	Vi har 5680,- pr dd. Har fått bevilget 13500 i miljømidler. Vi mangler å kjøpe høytrykkspyler. Pga dårlig likviditet søker vi om refusjon av miljømidler vi har lagt ut for til nå.	Vidar	

Neste møte: starten av september